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Interpellation Sverigedemokraterna Örebro län  
 
Rekrytering av personal till avdelning Q i Karlskoga 
Till: Ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden Bechet Barsom 
 
Personal inom kvinnosjukvården i Karlskoga föreslås enligt uppgift att under sommaren tillfälligt 
arbeta på en och samma avdelning. 
Vi har alla i nära minne hur det startade när nedmonteringen av förlossningen i Karlskoga började, då 
kallades det för sommarsamordning. Tanken var att personal skulle flyttas eftersom bemanningen inte 
kunde säkerställas vid förlossningen i Örebro. 

Eftersom sommarsamordning fortfarande tycks vara aktuellt så står vi uppenbarligen väldigt långt 
ifrån fullmäktigebeslutet om att hålla två förlossningsavdelningar öppna i region Örebro län. 
Att inte rekryteringsarbetet till avdelning Q och dess verksamheter har prioriterats innebär att 
kvinnosjukvården vid Karlskoga lasarett sakta nedmonteras. 

 

Därför frågar Sverigedemokraterna Örebro län 

Är det aktuellt att samordna kvinnosjukvården vid Karlskoga lasarett under den kommande 
sommaren och om så sker varför? 

Har personalen fått möjlighet att ge sin syn på hur verksamheten styrs på avdelning Q i 
Karlskoga? 

Råder det tystnadskultur inom verksamheten vid avdelning Q i Karlskoga, kan personalen delge 
sina åsikter utan risk för ”påföljder”? 

Om en barnmorska söker sig till Karlskoga och enbart kan arbeta 50%, nekas denne då 
anställning? 

Om en barnmorska söker sig till Usö och enbart kan arbeta 50% nekas denne då anställning? 

Hur många barnmorskor har region Örebro län sökt till kvinnosjukvården vid Karlskoga 
lasarett, samt hur många undersköterskor har sökts från februari 2022- februari 2023? 
Redovisningen skall enbart avse tjänster kopplade till Karlskoga. 
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